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Forslag	  til	  gebyrforskrift	  for	  2014.	  Ref	  11/1037	  

Vi	  har	  notert	  oss	  at	  det	  foreslås	  å	  redusere	  årsavgifter	  og	  gebyrer	  for	  tau-‐	  og	  kabelbaner	  
med	  	  13.3%	  for	  2014.	  Dette	  er	  ytterligere	  skritt	  i	  riktig	  og	  nødvendig	  retning	  etter	  en	  
tilsvarende	  reduksjon	  for	  2013	  med	  7.5%.	  

Bakgrunnen	  er	  den	  betydelige	  overfakturering	  (Kfr.	  Konkurransetilsynet,	  Ernst	  &	  
Young,	  Konkurransepolitisk	  avdeling)som	  fant	  sted	  i	  perioden	  da	  Det	  Norske	  Veritas	  
hadde	  offentlig	  tilsynsmyndighet	  frem	  til	  	  JBT	  overtok	  01.01.12.	  

Vi	  mener	  at	  inntekter	  fra	  gebyrer/avgifter	  for	  2014	  fortsatt	  ligger	  over	  de	  medgåtte	  
kostnadene	  og	  at	  dette	  ikke	  harmonerer	  med	  Finansdepartementets	  rundskriv	  R-‐
112/2006.	  Her	  fremgår	  det	  at	  ”grunnvilkåret	  for	  å	  etablere	  en	  gebyrordning	  er	  at	  det	  
offentlig	  utfører	  en	  klart	  definert	  myndighetshandling	  overfor	  betaleren	  og	  at	  det	  ikke	  
betales	  for	  noe	  annet	  	  eller	  mer	  og	  at	  den	  gebyrbelagte	  myndighetshandlingen	  er	  basert	  
på	  kostnadseffektiv	  drift.”	  

Ut	  i	  fra	  våre	  opplysninger	  omfatter	  tilsynsdelen	  for	  taubaner	  ved	  Tilsynet	  i	  Trondheim	  
6.0	  –	  6.5	  årsverk.	  For	  tau-‐	  og	  kabelbaner	  budsjetteres	  det	  med	  9	  mill	  i	  inntekter	  fra	  
årsavgifter	  og	  gebyrer	  for	  2014.	  Regner	  vi	  med	  kr.	  1	  mill	  	  kostnader	  pr	  årsverk,	  dreier	  
det	  seg	  totalt	  om	  9	  årsverk.	  Det	  betyr	  etter	  våre	  beregninger	  at	  det	  i	  tiltillegg	  til	  
bemanningen	  i	  Trondheim	  tilkommer	  kostnader	  for	  2.5	  til	  3	  årsverk	  som	  sannsynligvis	  
er	  relatert	  til	  SJTs	  virksomhet	  i	  	  Oslo.	  

Dette	  stiller	  vi	  oss	  noe	  uforstående	  til.	  Vi	  ber	  derfor	  SD	  arbeide	  videre	  med	  å	  finne	  frem	  
til	  et	  avgifts/	  gebyrnivå	  som	  harmonerer	  med	  medgåtte	  kostnader	  med	  utgangspunkt	  i	  
en	  effektiv	  drift.	  Vi	  finner	  det	  urimelig	  å	  skulle	  fortsette	  	  betale	  en	  ”overpris”	  frem	  til	  det	  
foreligger	  en	  avgjørelse	  på	  en	  fremtidig	  tilsynsmetodikk.	  Her	  har	  vi	  forventninger	  til	  en	  
tilsynsmetodikk	  	  lik	  den	  som	  gjelder	  for	  tilsvarende	  risikovirksomhet	  i	  Norge	  og	  for	  
taubanevirksomheten	  i	  sammenlignbare	  land	  som	  Sverige,	  Tyskland	  og	  Østerrike	  

Vi	  er	  imidlertid	  meget	  tilfreds	  med	  den	  nye	  ”profilen”	  på	  gebyr/	  avgiftsstrukturen	  

Med	  vennlig	  hilsen	  

Alpinanleggenes	  Landsforening	  
Andreas	  Rødven	  

	  

	  


